



EARLY YEARS FEES STRUCTURE & PROCESS AY 2022-2023

OPTION 1: Morning Session - Early Years Tuition Fees

Level	Age (as of 15th Sept. 2022)	School Fees		
		Total Fees	Advance Payment (1/8/2022)	Monthly Installment (7 months)
Tiny Tots, PreFSL & Foundation Stage Listener (FSL)	9 months, 1 year, 2 years and 3 months	1590	540	150
Foundation Stage 1 (FS1)	3 years and 6 months	1760	605	165
Foundation Stage 2 (FS2)	4 years and 6 months	1980	720	180

الرسوم الدراسية لمراحل التعليم المبكر للعام الدراسي 2022/2023



الإختيار الأول: الرسوم الدراسية للتعليم المبكر - الدوام الصباحي

الرسوم الدراسية			العمر (اعتباراً من 15 سبتمبر 2022)	المرحلة
الأقساط الشهرية (7 أشهر)	الدفعة المقدمة (1/8/2022)	إجمالي الرسوم		
150	540	1590	9 شهور 1 سنة 2 سنة و 3 شهور	- الأنامل الصغيرة - التأسيسية قبل المستمع - التأسيسية مستمع
165	605	1760	3 سنوات و 6 أشهر	التأسيسية الأولى
180	720	1980	4 سنوات و 6 أشهر	التأسيسية الثانية

Tuition fees details for EY Afternoon and Online Sessions are available upon request from our EPG Hotline Team, which can be contacted at 1811811.

**تتوفر تفاصيل الرسوم الدراسية للدوام المسائي و للتعليم عن بعد
(أونلاين) لدى خدمة العملاء، و الذي يمكن الاتصال بهم على
١٨١١٨١١**

- 100 KD registration fee is non-refundable and is not included in total fees.
- Advance payment payable by 1st August 2022.
- Monthly payments will be paid in 7 installments due on the first of each month from October to April.
- Timely payment is required to ensure continuity of The English Playgroup services.
- Early Years tuition fees include books, trips, breakfast and snacks, and 6 pieces of school uniform .

School Uniform - Boys	School Uniform - Girls
<ul style="list-style-type: none"> • Long sleeve shirt • Short sleeve shirt • Short pants • Long pants • PE Summer shirt • PE Summer Short 	<ul style="list-style-type: none"> • Long sleeve shirt • Short sleeve shirt • Skirt • Jumper (Dress) • PE Summer shirt • PE Summer Short

- 100 دينار حجز المقعد غير مستردة و غير مشمولة في الرسوم الدراسي .
- الدفعة المقدمة تستحق الدفع قبل 1/8/2022 .
- تستحق الاقساط الشهرية بمعدل 7 أقساط متساوية اعتبارا من اليوم الاول من شهر اكتوبر ولغاية ابريل.
- الالتزام بسداد الاقساط الشهرية في موعدها شرط أساسي لاستمرار الخدمات.
- تشمل رسوم التعليم المبكر الكتب، الرحلات، الوجبات الغذائية، 6 قطع من الزي المدرسي للطالب .

الأولاد	البنات
• قميص طويل الأكمام	• قميص طويل الأكمام
• قميص قصير الأكمام	• قميص قصير الأكمام
• بنطلون قصير	• تنورة
• بنطلون طويل	• فستان
• قميص رياضي صيفي	• قميص رياضي صيفي
• شورت رياضي صيفي	• شورت رياضي صيفي

Discount Policy

1. Siblings discount 10%.
2. Late registration discount effective 1/10/2022.
3. Discount calculated from 1/10/2021 at 10% of total fees increasing by 10% every 1st of subsequent months.
4. Students with multiple discounts will be eligible to the one discount with the highest percentage.

سياسة الخصم

1. خصم الأخوة في المجموعة 10% .
2. يحتسب خصم الالتحاق المتأخر من 1/10/2022 .
3. يمنح الطالب خصم الالتحاق المتأخر من تاريخ 10/2022 /01 بمعدل 10% من إجمالي الرسوم وبنسبة 10% عن كل شهر من الأشهر اللاحقة .
4. في حال الحصول على أكثر من خصم يعتمد خصم واحد فقط وهو الخصم الاعلى .

Cancellation Policy

- Effective date of cancellation will be applied as per the written cancellation form.
- If date of cancellation is after start of academic year, 100KD cancellation charge will be applicable.
- Any refunds will be payable after deducting monthly payments from the first date of attendance until the date of cancellation request, plus the cost of school uniform and cancellation charge.
- 100% payment is due if cancellation is on or after 1st of March 2023.
- A charge of 3% processing fee from total dues if there is a change between sessions (Morning, Afternoon or Online session).

سياسة إيقاف التسجيل

- يعتمد إيقاف التسجيل من تاريخ تقديم طلب إيقاف التسجيل خطياً.
- إذا كان تاريخ الإلغاء بعد بداية العام الدراسي ، فسيتم احتساب 100 د.ك إضافية كرسوم إلغاء.
- أي مبالغ مستردة ستكون مستحقة الدفع بعد خصم الدفعات الشهرية من أول تاريخ للحضور حتى تاريخ طلب الإلغاء ، بالإضافة إلى تكلفة الزي المدرسي ورسوم الإلغاء.
- تستحق كامل الرسوم الدراسية في حال تقديم طلب إيقاف التسجيل من 1/3/2023.
- يتم احتساب 3% من إجمالي المصاريف كرسوم تحويل في حال التغيير بين الفترات (صباحي، بعد الظهر أو أونلاين).